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Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wfoctawex

Wloclawek 4.04-2022r.

Szanowny Pan

Morek Wojtkowski

P rezyde nt M i asta Wloclawka

W zwiqzku z powziqtq informacjq dotyczqcq specjalnych konsultacji

rozbudowy sieci dr6g dla jedno5lad6w - tras Scie2ek rowerowych
przewidzianych na dziei 5.04.2022 r niniejszym uprzejmie proszq o przyjqcie

mojego gfosu w tej sprawie i zadbanie o istniejqcq Scie2kq rowerowa a

mianowicie:

,,Naprowo-modernizocja osfaltowej icieiki rowerowej, kt6ra spelnio tei
funkcjq chodniko w ciqgu Al. Kozimieno Wielkiego no wysokoici od
skrzy2owania z ul. Zielnq lewa stronq w kierunku do wiqduku i dalej lewa
strona do przejicia pieszo-rowerowego na drugq stronq Al. Kozimierza
Wielkiego do polqczenia gdzie wybudowana jest asfaltowo Scie2ko

rowerowo."

Problem ztego i niebezpiecznego stanu w/w 6cie2ki rowerowej jest zglaszany

prze zemnie i mieszka6c6w Panu Prezydentowi od 3 lat, lecz gfuchy jest Pan na

pro6by mieszkaric6w. Dlatego te2 liczq, 2e m6j gtos w sprawie wyiej
wspomnianych konsultacji wreszcie zostanie uslyszany itym samym

zrealizowany.
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